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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:3146 Migrationsverkets information till kommunerna om behovet 
av skolplatser

Vänersborgs kommun har med oerhört kort varsel fått upp emot 100 barn som 
flyttas genom Migrationsverkets försorg till kommunen.

Det är sannerligen inte lätt att hitta lärare, plats i klasser eller ordna med 
skolbussar även om kommunen fått mer tid på sig eller om det hade följt med 
pengar för att täcka de merkostnader som nu automatiskt uppstår. Det kommer 
sannolikt att uppstå brister i olika delar av denna process, brister som skulle 
kunna förhindras med bättre framförhållning och resurstilldelning.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är därför:

 

Vad avser ministern att vidta för åtgärder för att tillse att informationen mellan 
Migrationsverket och kommunerna gällande barn och elever som ska gå i skola 
fungerar med bättre framförhållning? 

………………………………………

Ann-Sofie Alm (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-08
Besvaras senast
2021-06-16 kl. 12.00


